
Jaarverslag 2024 
Jaarverslag Bestuur  

Het is duidelijk dat mede door de internaƟonale atleƟeksuccessen onze sport in de belangstelling 
blijŌ staan. Op bijna alle onderdelen zien we een groei in het aantal leden. Eind 2024 stond de teller 
op 524 leden! Het is mooi om te zien dat we zoveel mensen in beweging kunnen houden. In de 
ledenvergadering is gesproken over de breedte van onze sport. Met zoveel verschillende onderdelen 
bied AKU voor iedere levensfase een beweegmogelijkheid. Dat is uniek te noemen.  

We hebben het ook gehad over de breedte van het sportaanbod. Vooral bij de jeugd is het mogelijk 
(bijna) alle onderdelen van atleƟek te beoefenen. Een prachƟg voorbeeld is de speerwerpgroep die 
inmiddels op woensdagavond het veld gebruikt. Dat er veel vraag is naar onze trainingen blijkt uit het 
aantal inschrijvingen voor bijvoorbeeld de hardloopclinics. We krijgen bij een oproep meer 
cliniclopers dan we qua trainers capaciteit aankunnen. AKU heeŌ dringend behoeŌe aan meer 
trainers op al haar onderdelen!  

Na de jaarvergadering zijn er twee nieuwe bestuurders aangetreden. Henk Hoevers als 
Penningmeester en Sven Keltering als VoorziƩer. Zij zijn het afgelopen jaar, met veel steun van de 
andere (en oud-) bestuursleden ingewerkt.  

In de loop van het jaar heeŌ het bestuur besloten om het ict-programma Volta van de atleƟekunie te 
gaan gebruiken. Volta is speciaal voor atleƟekclubs ontwikkeld en biedt veel voordelen voor de club. 
Zo zal de ledenadministraƟe en de boekhouding grotendeels geautomaƟseerd kunnen worden en 
later kunnen we met behulp van dat programma ook communiceren met leden, trainingsgroepen en 
vrijwilligers. Het bestuur heeŌ daarvoor een projectgroep geformeerd die de implementaƟe aan het 
uitrollen is.  

Het bestuur heeŌ ook het iniƟaƟef genomen om tot een overkoepelende Technische Commissie te 
komen. We hadden al een prima jeugd TC maar er is behoeŌe aan meer coördinaƟe tussen 
verschillende groepen om de faciliteiten opƟmaal te gebruiken en om de kwanƟteit en kwaliteit van 
de trainingen voor de lange termijn te kunnen borgen. Afgelopen week heeŌ de TC zijn eerste 
bijeenkomst gehad.  

Voor de begroƟng van komende jaar heeŌ het bestuur alle onderdelen (commissies) gevraagd om 
een begroƟng in te dienen. Voor de onderdelen die dat hebben gedaan geldt dat deze verwerkt is in 
de algemene begroƟng en kan het onderdeel dit jaar zelf deze uitgaven doen. Daarmee wil het 
bestuur voorkomen dat onderdelen of individuen bij elke bestelling akkoord moet vragen bij het 
bestuur. Ook kan dan bijvoorbeeld de TC een jaar vooruit trainer-de-trainer programma’s 
ontwikkelen en budgeƩeren.  

Het begroten geldt het komende jaar ook voor de evenementen die we organiseren. Daarvoor 
verwachten we een begroƟng en een nacalculaƟe, zodat we goed in beeld hebben waar we ons geld 
aan uitgeven en eventuele financiële risico’s in kaart kunnen brengen.  

Jaarverslag Wedstrijdcommissie weg 

Januari is van oudsher een drukke maand voor de wedstrijdcommissie, de organisaƟe voor Uithoorns 
Mooiste is dan al veel eerder begonnen, maar in januari moet alle punten op de ‘I’ worden gezet. Na 
een aantal wat magere jaren m.b.t. het aantal deelnemers, met name door corona, was de 
belangstelling voor onze loop weer heel groot. Meer dan 1300 deelnemers op de 3 lange afstanden 
en met de GeZZinsloop en specials-run bijna 1450 deelnemers. Een aantal waar we trots op mochten 
zijn in deze 40e ediƟe van de loop. Vanuit Z en Z veel complimenten voor de organisaƟe en de extra 
elementen in de ediƟe van dit jubileum. 



In april werd gestart met de voorbereiding van de Kooijman Polderloop. Veel sponsors wilden zich 
weer verbinden aan deze Kwakelse happening en ook het Kwakelse feestcomité verleende weer alle 
medewerking en steun. De weergoden waren ons goedgezind, niet te warm, en mede daardoor 
stond er een groot deelnemersveld  aan de start. Meer dan 800 hardlopers, voorwaar niet gek voor 
een dorpszomeravondloop. Hierdoor kon de penningmeester ook weer tevreden terugkijken op deze 
avond. 

Het derde jaarlijkse grote evenement dat deze groep op zich neemt is de AH Jos van den Berg 
scholierenveldloop. De verwerking van de inschrijvingen en de snelle verwerking van de uitslagen en 
het uitzeƩen van de parcoursen zijn de grootste klussen van dit evenement maar ook nu weer bleek 
dat we daarvoor een paar geweldige mensen hebben. Dit jaar weer meer dan 800 enthousiaste 
scholieren aan de start en veel belangstellenden langs de kant.  

Jaarverslag Sponsorcommissie 

De sponsorcommissie had zich ten doel gesteld om dit jaar 5 nieuwe bordsponsors te vinden. Dat 
laatste is meer dan gelukt, in 2024 zijn er 7 nieuwe sponsors en dus evenveel sponsorborden langs 
de baan verschenen, voorwaar een mooi resultaat. 

De commissie heeŌ een enquête uit laten gaan naar de huidige sponsors met de vraag of ze tevreden 
zijn over de wijze waarop zij zich kunnen presenteren ( reclamebord, nieuwsbrief, krant, etc.) en de 
wijze waarop AKU kontakt met hen onderhoudt en hen informeert. Een aantal van hen heeŌ 
gereageerd en allen waren tevreden over genoemde punten en hadden ook geen behoeŌe aan extra 
informaƟe over de vereniging. 

We hebben dit jaar, evenals vorig jaar, naar alle sponsors een kleine kerstaƩenƟe gebracht als 
waardering voor hun sponsorschap. 

In 2025 zal een speerpunt het werven van extra sponsors zijn die zich willen verbinden aan het 
grootste sportevenement dat we organiseren, Uithoorns Mooiste. 

Jaarverslag 2024 materiaalploeg 

Ook dit jaar hebben we gewerkt aan het op orde houden van het terrein, het clubhuis en het 
materieel. Dit doen we met ongeveer 7 mensen, meestal op de maandag- en vrijdagmorgen. 

Bij de verschillende wedstrijden gedurende het jaar zijn we bezig met parcours opbouw c.q. 
baanwedstrijd gereed maken (vaak ook op andere dagen dan de “vaste” werkdagen). 

Het grootste project was het vergroten van de kogelbak. Hierbij werd de aannemer Thijssen en De 
Jong geholpen bij bijvoorbeeld het afvoeren van de grond. En de plaatsen waar deze grond 
gedeponeerd was weer toonbaar maken. 

Naast onze ploeg is er ’s maandags ook een schoonmaakploeg (bestaande uit dames van de 
wandelafdeling die bij toerbeurt opdraven) die de kanƟne en de toileƩen schoonhouden. 

Door verhuizingen (en vergrijzing) kunnen we bij beide groepen nog versterking gebruiken.   

Jaarverslag Onderhoudsgroep 

Deze groep zorgt er gedurende het hele jaar voor dat de accommodaƟe van AKU goed wordt 
onderhouden: onderhoud van het gebouw, de baan en materialen, snoei-maai- en noodzakelijk 
schilderwerk. Zij zijn elke week acƟef op maandag- en vrijdagmorgen en een deel van de middag. 
Daarnaast zorgt deze groep er ook voor dat voorafgaand aan wedstrijden (crosscompeƟƟe, 
pupillencompeƟƟe, scholierenveldloop, clubkampioenschappen) alle parcoursen worden uitgezet en 
de baan wedstrijd klaar is. 

 



Jaarverslag Wandel centrum 2024 

In 2024 heeŌ het Wandelcentrum weer de gebruikelijke, gezamenlijke acƟviteiten uitgevoerd.  

Corona had jammer genoeg in het voorgaande jaar een kleine daling van het aantal leden van het 
wandelcentrum tot gevolg. Echter in 2024 is het ledenaantal weer aardig toegenomen.  

Met overigens wel als negaƟef gevolg dat de groepen per coach te groot gaan worden. Op het 
ogenblik wordt er gewandeld met groepen die meer dan 20 personen bedragen. We beschouwen dat 
als een ongewenste situaƟe. We streven naar groepen van hooguit 10 wandelaars per coach. 
Idealiter willen we met een derde groep wandelen op de woensdag en de vrijdag . Een groep die dan 
iets langer, 2 uren, wandelt. Het probleem is dat we onvoldoende (gediplomeerde) coaches hebben.  

Het werven is vooralsnog een uitdaging. 

Op het ogenblik is daardoor ook het aĩreukrisico erg hoog. Als één van de coaches uitvalt wordt dit 
duidelijk merkbaar. 

Op woensdag- en op vrijdagochtend werd er om die reden in 2024 met twee groepen gewandeld. De 
start voor beide groepen werd bepaald op 09.30 uur. Dat zijn groepen waarvan de ene groep 
ongeveer 1,5 uur wandelt en een groep die niet meer dan 5 km wandelt. 

De 5 km groep bestaat uit deelnemers die herstellende zijn van een blessure of personen die te 
maken hebben met een ander ongemak. 

Maandelijks wordt er buiten Uithoorn gewandeld op steeds wisselende locaƟes in principe niet 
verder dan een half uur rijden van Uithoorn. Gezamenlijk wordt dan vanuit het clubgebouw naar de 
wandellocaƟe gereden. 

In april heeŌ wederom de wandeling van Uithoorns Mooiste plaatsgevonden. Gelukkig dit jaar met 
een goede opkomst waardoor het saldo m.b.t. inkomsten en uitgaven posiƟef uitviel. 

Het succes van wandeltochten als deze is dikwijls aĬankelijk van het weer. 

Het wandelcentrum bestond dit jaar 10 jaar en dat is uitbundig gevierd. Door het AKU bestuur was 
een bescheiden bedrag hiervoor beschikbaar gesteld waarvoor onze hartelijke dank. Een 
drukbezochte recepƟe annex maalƟjd was het hoogtepunt van de jubileumdag. De dag zelf werd 
gevuld met verschillende sporƟeve onderonsjes en een workshop Djembé spelen. Daartoe was een 
aparte tent opgezet die fantasƟsch dienst heeŌ gedaan. 

Onze lief en leed groep heeŌ veel aandacht en Ɵjd besteed aan al het lief en leed in ons 
Wandelcentrum. Helaas ontvielen ons ook dit jaar enkele leden.  

Een groep leden van het Wandelcentrum heeŌ het schoonmaken van het clubgebouw ter hand 
genomen en hebben hiertoe een rooster opgezet. 

Het Wandelcentrum heeŌ zich jammer genoeg nog maar maƟg acƟef kunnen profileren in de 
verschillende plaatselijke gremia. Voor het komende jaar zijn daar wel weer ideeën voor ontwikkeld, 

De wandelmaalƟjden zijn ook dit jaar weer georganiseerd. MaalƟjden bereidt door wandelaars voor 
wandelaars met als doel het sociale aspect van onze vereniging te benadrukken. Deze maalƟjden zijn 
steeds druk bezocht en vinden in ons clubgebouw plaats. 

We hebben voorlopig even een pas op de plaats gemaakt om meer wandelaars aan te trekken om de 
eerder genoemde reden. Te weinig coaching mogelijkheden. 

Ook de “Uithoorns Mooiste de wandeling 2025“ staat weer in het KNAU/KNWB wandelboekje. Deze 
vindt plaats op 13 april 2025. De voorbereidingen daartoe zijn inmiddels in volle gang. 



Per saldo betekent het, dat ook in 2024 het Wandelcentrum veel acƟviteiten heeŌ ontwikkeld en zij 
met veel elan en met vol enthousiasme aan de slag zijn om ook 2025 weer een succes wandeljaar te 
laten worden. 

 


